



Najla Al Shirawi Group CEO of SICO

Wissam Haddad
Group Head of Investment Banking of SICO

SICO Acts as Execution Agent for strategic Ma'aden – SIIC in USD 1 billion ALBA share transaction

SICO BSC (c), a leading regional asset manager, broker, and investment bank, with direct presence in Bahrain, Saudi Arabia, and the UAE, announced today the successful completion of its role as execution agent and broker on behalf of both the Saudi Arabian Mining Company (Ma'aden) and SABIC Industrial Investment Company (SIIC) in a BHD 363,076,960 (equivalent to SAR 3,611,504,737) landmark transaction pertaining to 292,804,000 shares of Aluminum Bahrain B.S.C. (ALBA). Ma'aden acquired SIIC's entire 20.62% shareholding in ALBA, making it ALBA's second largest shareholder. Ma'aden is listed on the Saudi Exchange and is the largest mining company in Saudi Arabia. SIIC is a wholly owned subsidiary of SABIC, one of the world's largest petrochemical manufacturers, also listed on the Saudi Exchange.

SICO facilitated the transaction through the Bahrain Bourse's Special Order Market, providing comprehensive transaction execution advisory and brokerage services. Throughout the process, SICO coordinated with the legal teams, regulatory bodies, including the Central Bank of Bahrain, Bahrain Bourse, and Bahrain Clear, ensuring the seamless execution of the deal.

Najla Al Shirawi, Group CEO of SICO, said, "We are delighted to announce the successful completion of this strategic transaction, a significant milestone that strengthens SICO's standing as a trusted financial partner in the region. This accomplishment not only demonstrates our dedication to providing exceptional financial services but also reflects the confidence our clients have in us. Their trust underscores our robust execution capabilities and our proven proficiency in managing complex, high-value transactions with precision and efficiency. In a rapidly evolving financial landscape, we remain steadfast in our commitment to excellence. This transaction reflects our strategic vision and relentless drive for innovation, enabling us to better serve our clients' diverse



needs. Backed by a team of seasoned professionals, we navigate market complexities with precision, consistently delivering exceptional results and exceeding client expectations. Looking ahead, we are excited about the opportunities this transaction presents, not only for SICO but also for our clients and stakeholders. We are prepared to enhance our role as a leading financial partner in the region, fostering growth and creating value for all parties involved."

Wissam Haddad, Group Head of Investment Banking at SICO, added, "This acquisition is a key step in Ma'aden's vision to significantly expand its aluminum business, and we are honored to have facilitated the transaction. At SICO, we pride ourselves on providing tailored advisory services and execution capabilities that align with the strategic objectives of our clients. Our extensive presence, including our strategic footprint through SICO Capital in Riyadh, along with our deep connections in the region, played a critical role in ensuring the success of this deal."

This acquisition marks a key milestone in Ma'aden's strategy to expand its aluminum business, supporting its broader ambition of achieving tenfold growth by 2040. ALBA, listed on the Bahrain Bourse with a market capitalization of approximately BHD 1.5 billion, is recognized as one of the region's most established and globally competitive aluminum producers.

- Ends -

About SICO

SICO is a leading regional asset manager, broker, and investment bank with USD 7.4 bn in assets under management (AUM). Today, SICO operates under a wholesale banking licence from the Central Bank of Bahrain and also oversees two wholly owned subsidiaries: an Abu Dhabi-based brokerage firm, SICO Invest, and a full-fledged capital markets services firm, SICO Capital, based in Saudi Arabia. Headquartered in the Kingdom of Bahrain with a growing regional and international presence, SICO has a well-established track record as a trusted regional bank offering a comprehensive suite of financial solutions, including asset management, brokerage, investment banking, and market making, backed by a robust and experienced research team that provides regional insight and analysis of more than 90 percent of the region's major equities. Since inception in 1995, SICO has consistently outperformed the market and developed a solid base of institutional clients. Going forward, the bank's continued growth will be guided by its commitments to strong corporate governance and developing trusting relationships with its clients. The bank will also continue to invest in its information technology capabilities and the human capital of its 150 exceptional employees.

Media Contact:

Ms. Nadeen Oweis

Head of Corporate Communications, SICO

Direct Tel: (+973) 1751 5017 Email: noweis@sicobank.com







وسام حداد رئيس الخدمات المصرفية الاستثمارية لمجموعة سيكو

--نجلاء الشيراوي الرئيس التنفيذي لمجموعة سيكو

سيكو تنفذ صفقة بقيمة مليار دولار أمريكي تمثل استحواذ شركة التعدين العربية السعودية ("معادن") على حصة ("سابك للاستثمارات الصناعية") في شركة ألمونيوم البحرين ("البا")

أعلنت سيكو ش.م.ب (م)، البنك الإقليمي الرائد في مجال إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصر فية الاستثمارية والذي يحظى بتواجد مباشر في البحرين والسعودية والامارات العربية المتحدة عن الاتمام الناجح لدورها كوكيل التنفيذ والوسيط نيابة عن طرفي الصفقة كل من معادن، وشركة سابك للاستثمارات الصناعية، وذلك في إطار صفقة استراتيجية للاستحواذ على 292,804,000 سهم في شركة البا، بقيمة 363,076,960 دينار بحريني (ما يعادل 3,611,504,737 ريال سعودي)، حيث استحوذت شركة معادن على كامل حصة شركة سابك للاستثمارات الصناعية البالغة 20.6% في شركة البا، لتصبح شركة معادن ثاني أكبر مساهم في شركة البا. و من الجدير بالذكر إن معادن شركة مدرجة في سوق الأسهم السعودية ("تداول") وتعد أكبر شركة للتعدين في المملكة العربية السعودية، أما شركة سابك للاستثمارات الصناعية فهي شركة تابعة مملوكة بالكامل للشركة السعودية للصناعات الأساسية ("سابك")، إحدى أكبر الشركات العالمية القيادية في مجال الصناعة البتروكيماوية ومدرجة في تداول.

وقد نفذت سيكو الصفقة من خلال سوق الطلبات الخاصة في بورصة البحرين، حيث وفرت خدمات استشارية متكامله، بالإضافة إلى خدمات وساطة. حيث قامت سيكو بدورها و بما يشمل التنسيق مع فريق الشؤون القانونية، والهيئات التنظيمية، بما في ذلك مصرف البحرين المركزي، وبورصة البحرين، وشركة البحرين للمقاصة، بما يضمن تنفيذ الصفقة بسلاسة.

وفي هذا الصدد، قالت السيدة نجلاء الشيراوي، الرئيس التنفيذي لسيكو: " يسعدنا أن نعلن عن تنفيذ هذه الصفقة الاستراتيجية بنجاح، والتي تشكل علامة بارزة تعزز من مكانة سيكو كشريك مالي موثوق في المنطقة. لا يعكس هذا الإنجاز التزامنا بتقديم خدمات مالية استثنائية فحسب، بل يعكس أيضًا الثقة التي يوليها لنا عملاؤنا. إن ثقتهم الغالية تسلط الضوء على إمكاناتنا التنفيذية القوية وقدرتنا المثبتة على تسهيل المعاملات المعقدة و عالية القيمة بدقة و كفاءة."





"وبينما نتواجد في سوق مالي يتسم بالتنافس المتزايد، فإن التزامنا بالتميز يظل ثابتًا. وتمثل هذه الصفقة رؤيتنا الاستراتيجية وسعينا المستمر نحو الابتكار، مما يضعنا في موقع أفضل لخدمة احتياجات عملائنا المتنوعة. نحن فخورون بتشكيل فريق من المحترفين ذوي الخبرة القادرين على التغلب على تعقيدات الأسواق المالية، مما يضمن أننا نلبي ونتجاوز توقعات عملائنا باستمرار".

"هذا ونحن نتطلع إلى الفرص التي ستقدمها هذه الصفقة، ليس فقط لسيكو ولكن أيضًا لعملاننا وأصحاب العلاقة، نحن مستعدون لتعزيز دورنا كشريك مالي رائد في المنطقة، مما يحقق النمو ويخلق قيمة لجميع الأطراف المعنية."

من جانبه، أضاف السيد وسام حداد، رئيس الخدمات المصرفية الاستثمارية لمجموعة سيكو: "يعد هذا الاستحواذ خطوة أساسية ضمن رؤية شركة معادن الرامية إلى توسعة نشاطها في أعمال الألمنيوم ويسعدنا مساهمتنا في إتمام هذه الصفقة حيث نفتخر في سيكو بتوفير خدمات استشارية مصممة حسب الاحتياجات الخاصة للعملاء ، فضلا عن قدرتها على تنفيذ الصفقات بكفاءة عالية تتماشى مع الأهداف الاستراتيجية لعملائنا. إن تواجدنا الراسخ وحضورنا الاستراتيجي من خلال شركتنا سيكو المالية في الرياض، فضلا عن علاقاتنا العميقة في المنطقة قد ساهما بدور ملموس في ضمان تنفيذ ونجاح هذه الصفقة."

تشكل هذه الصفقة إنجازًا ملموسًا لاستراتيجية شركة معادن والتي تهدف إلى تعزيز نشاطها في أعمال الألمنيوم، بما يدعم تطلعاتها للنمو بمقدار عشرة أضعاف بحلول عام 2040. كما تعد البا- المدرجة في بورصة البحرين بقيمة سوقية تبلغ حوالي 1.5 مليار دينار بحريني و احدة من أكبر منتجي الالمنيوم في المنطقة، كما تتمتع بمكانة عالمية تنافسية رائدة.

انتهى –

نبذة عن سيكو

تمثل سيكو أحد أبرز البنوك الإقليمية الرائدة المتخصصة في إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية، وتصل قيمة الأصول تحت الإدارة لديها إلى 7.4 مليار دولار أمريكي. وتعمل سيكو اليوم بموجب ترخيص من مصرف البحرين المركزي كبنك جملة تقليدي، كما تشرف على شركتين تابعتين ومملوكتين لها بالكامل: سيكو إنفست وهي دار وساطة مالية مقر ها أبو ظبي، وسيكو المالية المزودة للخدمات المصرفية الاستثمارية والواقع مقر ها في المملكة العربية السعودية. وتتخذ سيكو من مملكة البحرين مقرًا لها، وهي آخذة في التوسع على الصعيدين الإقليمي والدولي، كما تتمتع بسجل حافل بالإنجاز ات باعتبار ها بنكأ إقليمياً موثوق يقدم مجموعة متكاملة من الحلول المالية، بما في ذلك إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية وصناعة السوق، والتي يدعمها فريق بحوث قوي من أمهر الخبراء يوفر رؤية ثاقبة وتحليلات مدروسة عن أكثر من 90 بالمائة من الأسهم الرئيسية في المنطقة. ومنذ تأسيسها عام 1905، دأبت سيكو على تحقيق أداء متفوق في السوق، وأصبحت لها قاعدة عملاء عريضة من كبرى المؤسسات. وتمضي سيكو قدمًا في مسيرتها نحو المزيد من الندم والازدهار، والتي يقودها التزامها الراسخ بإطار حوكمة مؤسساتية قوي، فضلا عن سعيها الدائم إلى توطيد أواصر الثقة مع عملائها. وستواصل سيكو الاستثمار في تطوير إمكاناتها التقنية ورأس مالها البشري الذي يتألف من نحو 150 موظفاً متميزاً عبر المجموعة.

لمزيد من المعلومات:

ندين عويس مدير العلاقات العامة، سيكو هاتف مباشر: 1751 5017 (973+) البريد الإلكتروني: <u>noweis @sicobank.com</u>